
PAOOR.0012.7.2.2025.MAM 
 
 

Protokół nr 7/2025 

z siódmego posiedzenia  
Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Śremie 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna (p.24) Urzędu Miejskiego w Śremie, 

ul. Plac 20 Października 1, 63-100 Śrem. 

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2025 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 

15:54 tego samego dnia 

Posiedzeniu przewodniczyła Katarzyna Łeńska-Szewczak – 

Przewodnicząca Komisji 

 
Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Łeńska-Szewczak 13 lutego 2025 r. 

zwołała posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Śremie na 20 lutego 
2025 r. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni drogą elektroniczną 
wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. (Zawiadomienia 
o posiedzeniu Komisji stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 
Członkowie Komisji obecni wg listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. Obecnych 4 członków komisji. 

• Radny Adam Lewandowski – nieobecny usprawiedliwiony. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ratajczak Sławomir – Zastępca Burmistrza. 
2. Krzysztof Lewandowski – Skarbnik. 

 
Przewodnicząca Komisji, obrady rozpoczęła o godz. 15:30, witając 

wszystkich zebranych. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności na sali 
jest obecnych 4 radnych, a więc Komisja jest władna do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Następnie poinformowała, że porządek obrad został przekazany radnym 
drogą elektroniczną i zapytała o propozycje zmian. 

Członkowie Komisji nie zgłosili zmian do porządku. 
 
 
 



Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 6/2025 z posiedzenia Komisji. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2025 rok; 

b) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem. 

3. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
 
 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 6/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji przekazała, że do protokołu 6/2025 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag. Wobec powyższego stwierdziła, 
iż protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
 
Ad 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2025 rok; 

Projekt uchwały zreferował Skarbnik, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 
 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Mieloszyński.  
 

W toku dyskusji radny Andrzej Mieloszyński zapytał o finansowanie 
systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, w szczególności o to, czy 
podjęte podwyżki opłat za wywóz nieczystości są wystarczające oraz jak będą 
rozdysponowane środki z niewykorzystanych funduszy. Skarbnik Krzysztof 
Lewandowski wyjaśnił, że środki te muszą zostać przeznaczone na ten sam cel 
zgodnie z przepisami, a ostateczna kwota zostanie zatwierdzona po opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Radny Mieloszyński dopytywał także o planowane inwestycje w drogi, 
wskazując na konieczność lepszego harmonogramowania prac, aby mieszkańcy 
mieli jasność co do kolejności realizacji projektów. Zastępca Burmistrza Ratajczak 
Sławomir poinformował, że trwają prace nad stworzeniem wieloletniego planu 
budowy i modernizacji dróg, który uwzględni zarówno potrzeby lokalne, jak i 
możliwości pozyskania dofinansowania. 



Ponadto radny Mieloszyński zwrócił uwagę na nieścisłości w zapisach 
budżetowych dotyczących modernizacji infrastruktury rekreacyjnej w Lucinach, 
pytając o różnice między zapisami "modernizacja" a "rozbudowa". Skarbnik 
wyjaśnił, że zmiany te wynikają z wymogów Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
która wymaga precyzyjnego dostosowania terminologii między różnymi 
załącznikami budżetowymi. 
 
Dyskusje zakończono. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania proj. uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2025 rok;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
Adam Lewandowski (NIEOBECNI), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
b) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Śrem. 
Projekt uchwały zreferował Skarbnik, Krzysztof Lewandowski. 

 
Następny Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania proj. uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Śrem.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
Adam Lewandowski (NIEOBECNI), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
 
 



Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
(Opinia Komisji dot. projektów uchwał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu). 
 
(Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi złącznik nr do 4 do niniejszego 
protokołu). 
 
Ad 3.  Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  

Radny Andrzej Mieloszyński zgłosił problem niedziałającego oświetlenia 
od ul. Farnej i Ogrodowej, przy ratuszu oraz wieży kościoła na ul. Piotra 
Wawrzyniaka. Wnioskował o zgłoszenie sprawy do odpowiednich służb 
technicznych. 

Ponadto radny Mieloszyński poruszył kwestię potrzeby ujednolicenia 
procedur dotyczących zgłaszania inwestycji drogowych przez radnych oraz 
sołectwa, wskazując na liczne wnioski składane w poprzednich latach, które nie 
zostały jeszcze zrealizowane. Postulował, aby opracować transparentny 
harmonogram inwestycji, który określi kolejność realizacji poszczególnych 
projektów. 

Dodatkowo zgłosił pytanie o modernizację ronda przy ul. Zachodniej, 
prosząc o sprecyzowanie, czy kwota 4 100 zł dotyczy ronda im. Marii 
Szczepaniak oraz na co dokładnie zostanie przeznaczona. Skarbnik wyjaśnił, że 
jest to kontynuacja prac z ubiegłego roku, które nie zostały ukończone ze 
względu na warunki atmosferyczne. 

Radny dopytywał również o środki przeznaczone na modernizację domu 
pogrzebowego na cmentarzu komunalnym, zauważając zmianę w budżecie 
polegającą na przesunięciu 35 000 zł z modernizacji cmentarza na ten cel. 
Skarbnik poinformował, że decyzja ta wynikała z przetargu, który wykazał, że 
dotychczasowa kwota była niewystarczająca.  

W dalszej kolejności poprosił o przedstawienie zrealizowanych punktów z 
programu wyborczego Grzegorza Wiśniewskiego nazwanego „dziesiątka dla 
Śremu” oraz terminy tych jeszcze nieukończonych.  

Nie zgłoszono innych spraw.  
 
 
 
 



Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji – 
Katarzyna Łeńska-Szewczak podziękowała za udział w posiedzeniu Komisji, 
zamykając obrady o godz. 15:54. 

 
 
Na tym posiedzenie komisji i protokół zakończono. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Budżetowej 

 
/-/ Katarzyna Łeńska-Szewczak 

 
 
 
 
 
 
 
 

Załączniki do protokołu: 
1. Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji. 
2. Lista obecności Radnych. 
3. Opinia Komisji dot. projektów uchwał. 
4. Raport z przeprowadzonych głosowań. 

 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
w/z Jolanta Napieralska  
Podinspektor  


